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1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De voorzitter opent de vergadering. 
Er is bericht van verhindering van mevrouw Van Lieshout.
De heer Bruijn deelt mee dat er morgen een bespreking is van de burgemeesters van 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude en Haarlemmermeer over de financiële stand van zaken 
nieuwe brandweerkazerne in Halfweg. Het resultaat wordt verwerkt in de rapportage die 
binnenkort wordt verwacht en naar de commissie zal worden gestuurd.
De heer Bruijn deelt eveneens mee dat het college een besluit heeft genomen over de 
vervanging van de bestemmingsplannen in de gemeente . Dit besluit met onderbouwing 
komt ter kennisneming naar de commissie. 
De voorzitter deelt mee dat zich voor de themabijeenkomst van 6 december een inspreker 
heeft gemeld. Bij themabijeenkomsten is er echter geen inspreekrecht. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 6 november 2012

De heer Van Heese (CDA) twijfelt of de constatering in de conclusies dat PvdA tegen 
behandeling is van het ontwerpbestemmingsplan SpaarneBuiten in de raad van november 
juist is. De voorzitter zegt toe dat na te zullen laten gaan. Met dit voorbehoud worden de 
conclusies vastgesteld. 1

3. Lijst van openstaande toezeggingen en moties tot en met 13 november 2012

Op de vraag wat de stand van zaken is met betrekking tot de groenstructuurnota antwoordt 
de heer Markus dat er binnenkort gesprekken zijn over verstrekken van de opdracht. 

4. Inspreekrecht

De heer Van Haaften spreekt in over agendapunt 5 en 6. Hij richt zich op de offertes voor 
het bouw- en woonrijpmaken en de risico’s die daar volgens hem voor de gemeente in 
zouden zitten. Wethouder Markus geeft aan dat eventuele risico’s voldoende worden 
afgedekt in de exploitatieovereenkomst. 

1 Gebleken is dat de tekst in de conclusies klopt. 



A-stukken

5. Krediet voorbereiding en uitvoering bouw- en woonrijpmaken nieuwbouw 
Mientekade

D66 vraagt of dit krediet niet pas aangevraagd kan worden als de bestemmingsplan-
procedure voor de woningbouw is afgerond. De heer Bruijn antwoordt dat 
door het achter elkaar plaatsen van de processen er vertraging aan het eind optreedt. 
De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

6. Krediet aanleg bergbezinkbassin Mientekade

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

7. Ontwerpverklaring van geen bedenkingen Liedeweg 69/71

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

8. Nota Wonen

Het CDA stelt voor de gevolgen van het regeerakkoord van de huidige regering in de nota te 
verwerken. De heer Zantkuijl voelt daar wel voor, maar waarschuwt dat daarvoor enige tijd 
nodig is. Het regeerakkoord is nog niet uitgewerkt en ook de VNG heeft nog geen uitspraken 
gedaan. De minister, verantwoordelijk voor volkshuisvesting heeft aangegeven te gaan 
nadenken. Het college kan in maart 2013 met een aangevulde nota komen. Dat de nota in 
de vorm zoals deze nu is aan de raad is aangeboden is omdat er een toezegging lag dat de 
Nota Wonen in december beschikbaar zou zijn. 
De commissie neemt het voorstel om de Nota Wonen in maart 2013 te behandelen nadat 
daarin de gevolgen van het regeerakkoord zijn verwerkt over. In de nota zal dan ook 
aandacht worden besteed aan de vragen die door de diverse fracties nu in de 
commissievergadering zijn gesteld. Fake-oplossingen zoals die in de Nota Wonen 2003 
stonden, zullen niet meer opgenomen worden. Op de vragen van D66 over het tekort aan 
goedkope huurwoningen in de gemeente en het opknappen van goedkope huurwoningen die 
dan een hogere huur krijgen antwoordt de heer Zantkuijl dat deze onderwerpen aan de orde 
komen in de onderhandelingen met Ymere (april/mei 2013)  over de sociale kernvoorraad. 

9. Begroting 2013 Paswerk

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

10. Verordening maatschappelijke ondersteuning

Vanuit de PvdA en VVD komen opmerkingen over controle op het PGB. De heer Zantkuijl 
antwoordt dat het PGB ook onderdeel uitmaakt van de beheersing van de kosten Wmo. 
Controle leidt tot winst, niet alleen in verband met frauduleus handelen, maar ook omdat niet-
benutting aan het licht komt.
De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

11. Nota gemeentelijke samenwerking

Op voorstel van de VVD wordt besloten om de nota onderwerp te maken van een of twee 
themabijeenkomsten. Deze zullen op korte termijn (januari 2013) gehouden worden. 
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12. Belastingverordeningen 2013

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

13. Intergemeentelijke structuurscan Zuid-Kennemerland

Het CDA breekt een lans om uitbreiding naar de IJmond open te houden. De PvdA  aarzelt 
over de uitspraak tot verdichting, kwaliteit van wonen moet worden behouden.
De VVD kan instemmen en wil graag weten hoe en op welke termijn de raden over de 
voortgang geïnformeerd worden.
D66 staat achter het gezamenlijk optrekken en vindt dat de tekst van het besluit sterker 
gekund had.
De heer Bruijn bevestigt dat de interessesfeer groter is dan Zuid-Kennemerland. Velsen is 
agenda-lid van het informele overleg. In het overleg is gesproken over de positie van de 
raden in dit proces en er zal, in overleg met de griffiers gezocht worden naar een juiste 
procedure die de brainstorm niet in de weg staat, maar wel de raden voldoende betrekt bij 
het proces. 

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

14. Intrekken verordening subsidiering van woonconsumenten(-organisaties)

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

15. Notitie aanvulling verbeterd Gemeentelijk Rioleringsplan (vGRP) tbv verlengen 
planperiode tot 2014. 

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

16. Herbenoeming bestuurslid STOPOZ

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van december.

B-stukken

17. Principe-aanvraag omgevingsvergunning uitbreiding hotel-restaurant De 
Keizerskroon, Amsterdamsestraatweg 38

De commissie vindt de plannen positief, omdat ze de betreffende entree van Halfweg 
verbeteren. Een aanvraag om een projectbesluit zal met instemming bekeken worden. 

18. Bestuursrapportage 2012 VRK per 1 september 2012

Voor kennisgeving aangenomen.

19. MARAP 2 GBKZ

Vanuit de commissie komen vragen over de ICT van GBKZ, waarop de heer Zantkuijl 
antwoord geeft. 
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20. MARAP 3 2012 IASZ

De heer Zantkuijl zegt toe de vraag van de PvdA wat bijstandspartijen zijn schriftelijk te 
zullen beantwoorden.  

C-stukken 

21. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Projectenlijst
De heer Jägers vindt de lijst steeds beter worden, hij suggereert om ook aan te geven of een 
project volgens planning loopt of niet. De heer Bank vraagt om de financiële gegevens meer 
inzichtelijk te maken en noemt de rapportage over het station daarbij als voorbeeld. Er zou 
een kolom bij kunnen komen voor het risicoprofiel.
De heer Bruijn antwoordt dat de projectenlijst meer moet zijn dan een financiële opgave, 
men moet via de lijst projecten in uitvoering kunnen volgen.

Besluit maatschappelijke ondersteuning
Op de vraag van de heer Jägers waar de gemeentelijke beleidsvrijheid zit in het besluit 
antwoordt de heer Zantkuijl dat al waar in het besluit staat ”kan” er sprake is van 
beleidsvrijheid voor b en w. 

Dagbesteding Wmo in Spaarndam
De heer Van Heese merkt op dat voor het vervoer van deelnemers aan de dagbesteding 
vrijwilligers kunnen worden ingezet, die wel door SHDH gezocht moeten worden. De heer 
Zantkuijl geeft aan dat dat ook de bedoeling is. Zoals het nu omschreven staat is het een 
pilot. 
Op de vraag van mevrouw Breed waarom de dagbesteding alleen voor Spaarndam is 
antwoordt de heer Zantkuijl dat ook inwoners van Haarlemmerliede en Halfweg deel zouden 
kunnen nemen. 

Overige punten

22. Samenwerkingsverbanden
Paswerk
Bij Paswerk staat men voor de ontwikkeling om raadsleden niet langer toegang te geven tot 
het Algemeen Bestuur. Dat is volgens de heer Jägers conform het dualisme. De heer Bruijn 
vindt dat er aandacht moet zijn voor de rol van de raad bij gemeenschappelijke regelingen.

Verkeer en vervoer
Op de vraag naar het verdere verloop van de bereikbaarheidsvisie antwoordt de heer 
Markus dat Haarlemmerliede en Spaarnwoude daar nog bij betrokken is, ondanks dat we 
besloten hebben niet deel te nemen aan het mobiliteitsfonds.

23. Rondvraag

De vraag van de heer Duits over de overlast van vrachtverkeer door Halfweg in verband met 
het verbod van vrachtwagens op de N200 antwoordt de heer Bruijn dat er inmiddels een 
persbericht is verstuurd om duidelijk te maken wat de oorspronkelijke afspraken waren en 
wat daar van terecht is gekomen. Op korte termijn zal het college overleggen met 
Rijkswaterstaat. De heer Markus vult aan dat de bedoeling was een fuik te maken voor de 
N200, maar daar voldoet RWS niet aan. Hij zal daar direct achteraan gaan. 
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mevrouw Van Est had eerder een vraag gesteld over de bereikbaarheid van de 
huisartsenpost (Spaarneziekenhuis) in de avonduren en het weekend. De heer Markus 
antwoordt dat men als er niemand in de omgeving is die de patiënt per auto kan vervoeren, 
de beltaxi moet gebruiken. Hieraan zal bekendheid worden gegeven via MKM. 
De heer Markus deelt nog mee dat het wegenbeheersplan geagendeerd zal worden voor de 
raad van januari.

24. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de Voorzitter onder dankzegging de vergadering.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 8 januari 2013

de griffier,                                                             de voorzitter, 
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